
Protokół L Sesji Rady Gminy Kościelisko odbytej w dniu 28 września 2023 roku w 

Urzędzie Gminy Kościelisko w godzinach 9.00 – 10.15 

 

Przewodniczący  Artur Bukowski  otworzył obrady L Sesji RG Kościelisko i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bukowski TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

2 Janusz Czernik NIE • 28.09.2023 09:03 Nieobecny 

3 Władysław Długosz TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

4 Mieczysław Dzierzęga TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

5 Piotr Kopeć TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

6 Maciej Krzeptowski NIE • 28.09.2023 09:03 Nieobecny 

7 Małgorzata Lasak NIE • 28.09.2023 09:03 Nieobecny 

8 Ryszard Mądry TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

9 Paweł Michniak TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

12 Krzysztof Pitoń NIE • 28.09.2023 09:03 Nieobecny 

13 Stanisław Staszel TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

14 Adam Tracz TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

15 Wojciech Urbaś TAK • 28.09.2023 09:03 Obecny 

 

Lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Planowany porządek posiedzenia – stanowi załącznik nr 3 do protokołu, przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie Sesji, powitanie gości, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu XLIX Sesji Rady Gminy Kościelisko  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 31 sierpnia 2023 r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wschodniej części obszaru wsi Dzianisz w Gminie Kościelisko w rejonie Polana pod nazwą - mpzp 

Dzianisz Polana II 

6. Podjęcie uchwały w sprawie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Kościelisko. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami działki gminnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kościelisko. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do 

prowadzenia postępowań w sprawach z zakresu pomocy materialnej dla uczniów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 -

2040. 

12. Sprawy bieżące 

13. Wolne wnioski 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie gości, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Uwag do proponowanego porządku obrad nikt nie zgłosił. 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:05 



2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:05 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:05 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:05 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:05 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:05 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:05 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:06 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:05 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:05 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:05 

 

W wyniku jawnego głosowania porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

2. Przyjęcie protokołu XLIX Sesji Rady Gminy Kościelisko  

Radny Stanisław Staszel potwierdził, że protokół jest zgodny z przebiegiem obrad i wniósł o 

przyjęcie go bez czytania. 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem protokołu XLIX Sesji Rady 

Gminy Kościelisko? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 



Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:07 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:07 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:07 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:07 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:07 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:07 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:07 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:07 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:07 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:07 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:07 

 

W wyniku jawnego głosowania Protokół XLIX Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 31 sierpnia 2023 r. 

Wójt Gminy Roman Krupa: „Sprawozdanie nr 42 za okres 22.06.2023 r. - 30.08.2023 r. 

22.06.2023 r. - Sesja Rady Gminy Kościelisko, 

23.06.2023 r. - udział w zakończeniu roku szkolnego, w zespole szkolno- przedszkolnym w 

Kościelisku. W jego trakcie wręczyłem świadectwa i nagrody najlepszym uczniom, życząc 

wszystkim dobrych i bezpiecznych wakacji. 

26.06.2023 r. - spotkanie na drodze, na Płazówkę. Spotkanie z właścicielami dotyczyło pozyskania 

zgody na zlokalizowanie zatoki drogowej na odcinku leśnym tej drogi. 

28.06.2023 r. - spotkanie dotyczące odwodnienia na Wojdyłówce, 

29.06. - 11.07.2023 r. - urlop 

12.07.2023 r. - spotkanie z panią prezes spółki Stanisławą Czubernat i rozmowa na temat 

inwestycji planowanych do realizacji na terenie naszej Gminy. 



14.07.2023 r. - udział w Radzie Budowy, dotyczącej realizacji inwestycji dot. OSP Dzianisz Dolny 

15.07.2023 r. - spotkanie w terenie z właścicielami działek na Malkówce w temacie powstania 

szlaku rowerowego. 

17.07.2023 r. - spotkanie z primatorem miasta Tvardioszyn, Ivanem Sasko w temacie naborów 

PL - SK. Rozmawialiśmy na temat kolejnych projektów jakie wspólnie chcemy realizować. 

Związane są one głownie z budową ścieżek i szlaków rowerowych. 

17.07.2023 r. - spotkanie w spółce SEWIK dotyczące budowy rurociągu tłocznego na ul 

Rysulówka. Jest on niezbędny pod kątem obsługi budowanej sieci kanalizacyjnej na Staszelówce 

i Kierpcówce. 

18.07.2023 r. - spotkanie z Proboszczem Parafii Kościelisko ks. Krzysztofem Smoterem w temacie 

otrzymanego dofinansowanie na remont Kościoła w Kościelisku. 

18.07.2023 r. - tego dnia spotkanie z członkami wspólnoty mieszkaniowej w Witowie, związane 

z corocznym zatwierdzeniem sprawozdania. Poruszone zostały również bieżące sprawy 

dotyczące funkcjonowania wspólnoty. 

19.07.2023 r. - tego dnia w Makowie Podhalańskim odbyło się spotkanie samorządowców z 

Małopolski, z Premierem Mateuszem Morawieckim. Tego dnia Premier ogłosił kolejne nabory i 

rozstrzygnięcia w ramach rządowych programów inwestycyjnych . 

21.07. - 22.07.2023 r. - na terenie naszej Gminy odbywała się IV edycja tatrzańskiego festiwalu 

Biegowego. Z tego miejsca dziękuje za zaangażowanie szczególnie Marcinowi Rzeszótce, i 

wszystkim wolontariuszom i osobom zaangażowanym w przygotowanie tego wydarzenia, 

23.07.2023 r. - spotkanie w słowackim mieście Oravice z związku z odpustem na Św. Anny. 

Przesyłam Państwu radnym pozdrowienia od Primatora Miasta, Ivana Sasko. 

24.07.2023 r. - spotkanie z radnymi sołectwa Witów w temacie inwestycji i spraw ogólnych 

dotyczących sołectwa Witów, 

26.07.2023 r. - spotkanie z Panem Łukaszem Sarwalowskim, Prezesem Stowarzyszenia Manko, 

redaktorem naczelnym „Głosu seniora”. Dyskusja dotyczyła seniorów z terenu naszej gminy, 

możliwości poskakania statusu „gmina przyjaźń seniorom”, i działań jakie w przyszłości chcemy 

podjąć dla tej grupy społecznej. 

27.07.2023 r. - comiesięczna odprawa, spotkanie z Dyrektorami naszych szkół, 

28.07.2023 r. - wideo spotkanie z Panem Jackiem Wolaninem, autorem projektu Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla sołectwa Kościelisko. Spotkanie dotyczyło 

uzgodnień zapisów planu, przed jego skierowaniem do uzgodnienia, 

30.07.2023 r. - tego dnia odbyła się XXII Witowiańska Watra. Miały miejsce liczne występy 

zespołów Mali Witowianie, zespół „Ringe” z Litwy, Harmider, konkursy, i wiele innych atrakcji. 

Impreza odbyła się w ramach Tatrzańskich Wici. Dziękuje wszystkim organizatorom: Związku 

Podhalan Oddział Witów, OSP Witów, Gminy Ośrodek Kultury regionalnej, Koło Gospodyń 

Wiejskich wsi Witów, 



31.07.2023 r. - spotkanie w terenie, na DW nr 958 w Witowie, z przedstawicielem wykonawcy 

firmy Strabag w temacie realizowanego zadania, 

31.07.2023 r. - spotkanie z nowym proboszczem Ks. Zbigniewem Ziębą – administratorem parafii 

pw. MB Częstochowskiej w Dzianiszu. 

31.07.2023 r. - kolejne wideo spotkanie z Panem Jackiem Wolaninem, autorem projektu 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla sołectwa Kościelisko, 

01.08.2023 r. - spotkanie w GOKR, poświęcone sprawom bieżącym związanym z 

funkcjonowaniem ośrodka, 

02.08.2023 r. - spotkanie w Krakowie z przedstawicielami Wojewody, 

03.08.2023 r. - spotkanie z sołtysami naszych sołectw. W trakcie rozmowy ustaliśmy terminy 

jesiennych zebrań wiejskich: 

/ 03.09.2023 r. - Witów / budynek Szkoły, godz. 12:15, 

/ 17.09.2023 r. - Dzianisz / budynek wielofunkcyjny, godz. 12:15, 

/ 24.09.2023 r. - Koscielisko / budynek szkoły, godz. 12:15. 

Z tego miejsca zapraszam Państwa radnych i mieszkańców do udziału w zebraniach. 

03.08.2023 r. - spotkanie z Panią poseł Urszulą Nowogórską 

04.08.2023 r. - spotkanie z Dyrektorem Euroregionu Tatry Panem Michałem Stwarskim w 

temacie naboru PL - SK Interreg, 

04.08.2023 r. - spotkanie z wykonawcą budowy sieci kanalizacji w Witowie, Panem Krzysztofem 

Łukaszczykiem, w związku z koniecznością korekty przebiegu sieci, 

04.08.2023 r. - tego dnia w Kościelisku, z rąk wicewojewody Pana Mateusza Małodzińskiego 

otrzymaliśmy promesę w wysokości 3,5 mln zł na remont kościoła w Kościelisku, 

07.08.2023 r. - spotkanie z komendantem straży gminnej w Zakopanem, Panem Markiem 

Trzaskosiem w sprawie organizacji ruchu na drodze Zubka, 

08.08.2023 r. - wspólnie z Panią Skarbnik, Dorotą Kierpacz podpisaliśmy z Mateuszem 

Małodzińskim, wicewojewodą małopolskim na remont następujących dróg: 1) Droga Rąbanisko, 

2) Droga Pod Blachówką - etap I. Dofinansowanie otrzymane z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Była to edycja dodatkowa, dotycząca tzw. remontów nakładkowych. Pozyskaliśmy łączne 

wsparcie w wysokości 237 900,00 zł. Gratulacje dla mojego zespołu. 

08.08.2023 r. - spotkanie z właścicielami polany Molkówka w temacie uzgodnienia przebiegu 

trasy szlaku rowerowego. Dalsza część dyskusji i rozmowy w tym temacie, 

10.08.2023 r. - podpisałem umowę kupna sprzedaży działki / powierzchnia (42 m2), stanowiącej 

część działki ulicy Karpielówka Boczna. Na jej nabycie wyrazili Państwo zgodę uchwała z dnia 

22.06.2023 r. 



10.08.2023 r. - spotkanie z księdzem proboszczem z Witowa w temacie planowanego naboru 

dotyczącego odnowienia obiektów sakralnych. 

10.08.2023 r. - spotkanie z Janem Pawlikowskim, z Polskiej Spółki Gazownictwa w temacie 

harmonogramu i dalszych robot gazowych na terenie naszej Gminy 

14.08.2023 r. - spotkanie z Panem Andrzejem Gut - Mostowym, Sekretarzem stanu, 

odpowiedzialnym w rządzie za turystykę w temacie spraw związanych z działaniem samorządów, 

występujących problemów, 

16.08.2023 r. - spotkanie z radnymi i radą Sołecką w Witowie 

18.08.2023 r. - spotkanie z Dyrektorem Szkoły w Witowie w sprawach bieżących, możliwościach 

przeprowadzenia remontów sal i pomieszczeń w budynku szkoły 

18.08.2023 r. - spotkanie dotyczące założeń projektowych dla zadania opracowanie projektu 

budowlanego dokumentacji wykonawczej dla przebudowy ul. Nędzy - Kubica w miejscowości 

Koscielisko, 

21.08.2023 r. - 25.08.2023 r. - urlop 

27.08.2023 r. - udział w uroczystościach jubileuszowych 100 lecia Parafii Św. Kazimierza 

Królewicza w Kościelisku, 

28.08.2023 r. - udział w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Podhalański obszar 

Funkcjonalny w sprawie projektu strategii terytorialnej ZIT Podhalańskiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2021-2027 

29.08.2023 r. - spotkanie podczas którego nastąpiło wręczenie awansów zawodowych dla 

nauczycieli. Stopień nauczyciela mianowanego otrzymały: Anna Ochman-Gromska, Barbara Łaś, 

Aleksandra Wójcik- Kamińska, Joanna Gąsienica, Elżbiecie Orawiec, Joanna Gospodarska, Kamila 

Mateja. Gratuluję. Z życzeniami dalszej owocnej pracy na rzecz całej naszej społeczności 

szkolnej. 

29.08.2023 r. - udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki 

30.08.2023 r. - spotkanie dotyczące opracowywanej koncepcji szlaków i ścieżek rowerowych z 

Panem Wojciechem Gojem, 

30.08.2023 r. - spotkanie z przedstawicielem firmy Stachoń w sprawie tempa, zakresu i 

harmonogramu wykonywanych prac na drogach przez tą firmę 

Informacja z zamówień publicznych. Do najważniejszych postępowań jakie zostały 

przeprowadzone w okresie międzysesyjnym należą, jeżeli idzie o podpisane umowy i zlecenia, 

modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych, droga do Wróbli w miejscowości Dzianisz. 

Tutaj informowałem Państwa, że wykonawcą jest Podhalańskie Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe S.A. Podpisana umowa opiewa na kwotę 298.380,78 zł. Modernizacja drogi 

dojazdowej w Witowie, droga do Państwa Sieczków, Granatów 341.366,82 zł, tutaj wykonawcą 

jest spółka Kiernia. Jesteśmy w trakcie rozstrzygania i zapytań dla następujących postępowań: 

fragment drogi gminnej pod Blachówką, tutaj czekamy jeszcze na rozstrzygnięcie dotyczące 



Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, tym niemniej dla etapu I, już postępowanie zostało 

uruchomione. Mamy nadzieję, że uzyskamy również dofinansowanie na etap II tego remontu 

tej drogi i wtedy będziemy mogli tutaj realizować je w całości. Jesteśmy w trakcie sprawdzania 

ofert, wpłynęła jedna oferta na kwotę dla etapu I i II opiewająca na sumę 1.452.471,33 zł. Jeżeli 

idzie o drogę, z Szanowni Państwo, na Rąbanisko tutaj tak jak Państwa informowałem na 

posiedzeniu Komisji Ekonomiki pierwsze postępowanie zostało unieważnione. Jeżeli idzie o 

drugie postępowanie tutaj wpłynęła jedna oferta na kwotę 513.720,57 zł. Jeżeli dzisiaj 

dokonamy stosownych, jeżeli Państwo podejmie stosowne zmiany w uchwale budżetowej, 

będziemy w najbliższych tygodniach tę drogę remontować. Jeżeli idzie o zimowe utrzymanie 

dróg na terenie sołectwa Kościelisko, Witów, Dzianisz to sytuacja wygląda następująco, jeżeli 

idzie o sołectwo Witów i Dzianisz wpłynęła jedna oferta na zimowe utrzymanie dróg na terenie 

tych sołectw i tutaj Państwa informowałem o stawkach, których nie łączymy, nie sumujemy, 

stawka za odśnieżanie i posypywanie zaproponowana przez Transkop Stanisław Waliczek wynosi 

4320 zł za dobę, a jeżeli idzie o samo posypywanie stawka wynosi 3564 zł za dobę. Jeżeli idzie o 

Kościelisko tutaj nie wpłynęła żadna oferta na odśnieżanie tego sołectwa. Korzystamy z 

możliwości, które dają przepisy, jeśli idzie o postępowanie i uruchomiliśmy procedurę 

zamówienia z wolnej ręki. Jesteśmy w trakcie negocjacji z zainteresowanymi podmiotami. 

Dziękuję pracownikom, całemu mojemu zespołowi za działanie i zaangażowanie w okresie 

międzysesyjnym. Panowie Przewodniczący, Wysoko Rado, Szanowni Państwo, To wszystko co 

chciałem przekazać w ramach sprawozdania. Dziękuję za uwagę”. 

 

Pytań do sprawozdania nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania Wójta 

 z działalności międzysesyjnej?  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:17 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:17 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:17 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:17 



5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:17 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:17 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:17 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:17 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:17 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:17 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:17 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:17 

 

Sprawozdanie Wójta przyjęto jednogłośnie. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych – nie było.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wschodniej części obszaru wsi Dzianisz w Gminie Kościelisko w rejonie Polana pod nazwą - 

mpzp Dzianisz Polana II 

 

Kierownik Referatu  Agnieszka Grzegorczyk: „ Szanowni Państwo, dzisiaj przedstawiam 

dokument, który został przez Państwa wywołany uchwałą z dnia 12 września 2018 roku, która 

zmieniona została uchwałą z 15 maja 2023 roku, ta zmiana uchwały polegała na niewielkim 

ograniczeniu obszaru opracowania. Projekt był dwukrotnie wykładany do publicznego wglądu, 

głównym problemem w tym opracowaniu była kwestia dróg dojazdowych do poszczególnych 

posesji i drugim takim zagadnieniem, z którym żeśmy się zmagali to było łączenie 

przeznaczenia w obrębie jednego terenu, a mianowicie zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej z zabudową zagrodową. Nawet występowaliśmy do Wojewody o interpretację 

przepisu, także ten czas, który wydaje się długi na uchwalenie tego planu wynikał po prostu z 

konieczności uzyskania konsensusu Radnych i zainteresowanych tym terenem oraz uzyskaniem 

stanowiska Wojewody w kwestii łączenia przeznaczenia. Jeżeli chodzi o tam... Rysunek i tekst 

planu to łącznie wpłynęły 4 uwagi, w tym pierwsza uwaga jest dwuczęściowa. Będę Państwa 

prosiła o to, aby głosować każdą uwagę oddzielnie i zaznaczam, że przyjęcie chociaż jednej 

uwagi powoduje brak możliwości uchwalenia tego dokumentu. Wtedy trzeba będzie ponowić 

etap uzgodnień i wyłożenia do publicznego wglądu. Komisja Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego zajmowała się tym tematem w trakcie kilku posiedzeń, posiedzeń z udziałem 

zainteresowanych i dokument został zaopiniowany pozytywnie.” 



Wiceprzewodniczący Komisji Planu Zagospodarowania Przestrzennego i Inwentaryzacji Mienia 

Komunalnego Gminy Tadeusz Nędza- Kubiniec: „Wysoka Rado na ostatnim posiedzeniu Komisja 

Planu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”. 

Prowadzący Artur Bukowski: „Szanowni Państwo, jako że aby zatwierdzić tą uchwałę, musimy 

najpierw rozpatrzeć i przegłosować wszystkie uwagi, mamy ich 5, więc w pierwszej kolejności 

będziemy głosowali uwagi. Tak dla wyjaśnienia kwestii głosowania, wszystkie te uwagi zostały 

nieuwzględnione, zarówno przez Wójta jak i Komisję Planu. W dniu dzisiejszym uwzględnienie 

którejkolwiek z uwag spowodowałoby to, że Plan zostałby cofnięty do ponownego opiniowania, 

dlatego nie to, żeby wymusić głosowanie tylko mówię, jak wygląda procedura. I w takim razie, 

jeżeli nie mam pytaniem do tej uchwały, chyba że są? Nie widzę, przystępuje do rozpatrzenia 

uwag.” 

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: 1. Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi 

zgłoszonej do projektu zmiany planu w toku jego pierwszego wyłożenia do wglądu publicznego, 

w dniu 18.08.2021 r. przez p. A. F., w części dotyczącej rozszerzenia przeznaczenia działki ew. nr 

8271/4 o funkcję zabudowy zagrodowej (prócz zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej)? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:22 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:22 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:22 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:22 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 



8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:22 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:22 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:22 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:22 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:22 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:22 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:22 

Uwaga została nieuwzględniona.  

 

Głosowanie w sprawie: 2. Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi zgłoszonej do projektu 

zmiany planu w dniu 18.08.2021 r. przez p. A. F., w części dotyczącej wyznaczenia terenów pod 

komunikację drogową południowo-wschodnim brzegiem działek ew. nr: 9819/2, 9819/1, 

8271/3, 8271/5, 8271/6, 8271/4, 8270/7, służącą jako droga dojazdowa obsługująca 

wymienione działki? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:23 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:23 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:23 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:23 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:23 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 



8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:23 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:23 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:23 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:23 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:23 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:23 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:23 

Uwaga została nieuwzględniona.  

 

Głosowanie w sprawie: 3. Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi zgłoszonej do projektu 

zmiany planu w toku jego pierwszego wyłożenia do wglądu publicznego, w dniu 28.08.2021 r. 

przez p. W. M., dotyczącej „wrysowania” drogi dojazdowej do dz. ew. nr 8270/7, 8271/3, 

8271/5, 8271/6 i 8271/4 po śladzie drogi w obowiązującym planie (utrzymanie 

dotychczasowego przebiegu) lub po przeciwnej stronie pasa działek? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:24 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:24 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:24 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:24 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 



8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:24 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:24 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:24 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:24 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:24 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:24 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:24 

Uwaga została nieuwzględniona.  

 

Głosowanie w sprawie: 4. Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi zgłoszonej do projektu 

zmiany planu w toku jego pierwszego wyłożenia do wglądu publicznego, w dniu 28.08.2021 r. 

przez: p. A. F., p. W. M. i p. S. O. dotyczącej wyznaczenia terenów pod komunikację drogową 

południowo-wschodnim brzegiem działek ew. nr: 9819/2, 9819/1, 8271/3, 8271/5, 8271/6, 

8271/4, 8270/7, służącą jako droga dojazdowa obsługująca wymienione działki? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:25 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:25 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:25 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:25 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 



8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:25 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:25 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:25 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:25 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:25 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:25 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:25 

Uwaga została nieuwzględniona.  

Głosowanie w sprawie: 5. Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi zgłoszonej do projektu 

zmiany planu w toku jego trzeciego wyłożenia do wglądu publicznego, w dniu 31.07.2023 r. 

przez Państwa J. M. i W. M., dotyczącej sprzeciwu wobec planowanemu usunięciu, ustalonej w 

obowiązującym planie miejscowym, drogi dojazdowej 1.KDw prowadzącej do przedmiotowej 

działki? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:26 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:26 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:26 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:26 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:26 



9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:26 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:26 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:26 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:26 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:26 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:26 

Uwaga została nieuwzględniona.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/387/23 w 

sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej części 

obszaru wsi Dzianisz w Gminie Kościelisko w rejonie Polana pod nazwą - mpzp Dzianisz Polana 

II? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:27 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:27 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:27 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:27 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:27 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:27 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:27 



10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:27 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:27 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:27 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:27 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:27 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/387/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wschodniej części obszaru wsi Dzianisz w Gminie Kościelisko 

w rejonie Polana pod nazwą - mpzp Dzianisz Polana II. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Kościelisko. 

 

Geodeta Gminny Łukasz Armata: „Panowie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo, proszę Wysoką Radę o wyrażenie zgody na przyjęcie na rzecz Gminy 

Kościelisko darowizny nieruchomości położonej w Kościelisku, oznaczonej jako działki 

ewidencyjne o numerach 402/5, 403/27, księga wieczysta numer 27048/1,  działka numer 

402/7 w księdze wieczystej 57313/9, działka 567/2 w księdze wieczystej 25379/6 oraz działka 

numer 573/4 w księdze wieczystej numer 70908/4. Darowizna jest przyjmowana z 

przeznaczeniem na cele publiczne związane z realizacją zadań własnych gminy w zakresie dróg. 

Proszę szanowną Radę o podjęcie uchwały w tej sprawie.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć: „Wysoka Rado, 

na ostatnim posiedzeniu Komisji Ekonomiki Rozwoju Gospodarczego omawialiśmy tą sprawę. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt.” 

 

Pytań nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/388/23 w 

sprawie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Kościelisko? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:29 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 



Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:29 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:29 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:29 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:29 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:29 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:29 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:29 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:29 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:29 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:29 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:29 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/388/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie darowizny nieruchomości na rzecz 

Gminy Kościelisko. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Wykonanie powierza się Wójtowi, a uchwała w życie wchodzi z dniem podjęcia. 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami działki gminnej. 

 

Geodeta Gminny  Łukasz Armata: „Panowie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo, proszę na obciążanie nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna o 

numerze 2958/2 dla której Sąd w Kościelisku, dla której Sąd Rejonowy prowadzi księgę wieczystą 

o numerze 73826/6, służebnościami drogi koniecznej na rzecz każdoczesnych właścicieli 

wszystkich nieruchomości, które korzystają z przejazdu przez tę nieruchomość jako dostępu do 

drogi publicznej, ulica Karpielówka. Służebności będą ustanawiane na wniosek 



zainteresowanych właścicieli nieruchomości. Proszę szanowną Radę o podjęcie uchwały w tej 

sprawie.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć: „Wysoka Rado 

ta sprawa również na ostatnim posiedzeniu była omawiana, wniosek Pana Wójta, aby tą sprawę 

uregulować został przegłosowany pozytywnie. Radni wyrazili się pozytywnie na temat projektu 

uchwały.” 

Pytań nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/389/23  

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami działki gminnej? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:31 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:31 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:31 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:31 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:31 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:31 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:31 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:31 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:31 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:31 



14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:31 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:31 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/389/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnościami działki gminnej 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Wykonanie powierza się Wójtowi, a uchwała w życie wchodzi z dniem podjęcia. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kościelisko. 

 

Geodeta Gminny Łukasz Armata: „Panowie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo, proszę wysoką Radę o wyrażenie zgody na nabycie na rzecz gminy 

Kościelisko nieruchomości położonej w Witowie, stanowiące działki ewidencyjne o numerach 

2962, 2963, 2964, 8086 oraz 9052 objęte księgą wieczystą numer 30787/8 z przeznaczeniem 

na cele publiczne. Proszę szanowną Radę o podjęcie uchwały w tej sprawie.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć: „Wysoka Rado, 

bardzo ważna sprawa dla mieszkańców gminy, szczególnie Witowa jest szansa na zakup działki 

w sąsiedztwie bezpośrednio szkoły. Wiemy, że teren szkoły jest bardzo szczupły, jeżeli chodzi o 

powierzchnię i tutaj byłaby szansa, miejsca parkingowe, ale i może plac zabaw, może kolejne 

rzeczy, które dla naszych najmłodszych mieszkańców i rodziców, no bardzo istotne w przyszłości. 

Tu dzięki negocjacjom Pana Wójta udało się wynegocjować z właścicielami i mamy nadzieję, że 

dojdzie do zakupu w najbliższych miesiącach. Ta uchwała umożliwi to. Radni rozmawiali na ten 

temat, jak najbardziej podzieli zdanie, że należy zakupić na cel społeczny, dla społeczności 

szkolnej Witowa tą działkę i jednogłośnie zaopiniowaliśmy pozytywnie. Wnoszę o przyjęcie tej 

uchwały.” 

Pytań nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/390/23 w 

sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kościelisko? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:33 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:33 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:34 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:33 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:33 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:33 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:33 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:33 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:33 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:33 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:33 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/390/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz 

Gminy Kościelisko. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Wykonanie powierza się Wójtowi, a uchwała w życie wchodzi z dniem podjęcia. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do 

prowadzenia postępowań w sprawach z zakresu pomocy materialnej dla uczniów. 

 

Kierownik OPS Ewa Piczura: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie Wójcie, wszyscy 

zebrani, Ośrodek Pomocy Społecznej przyjął realizację zadania o świadczeniu pomocy 

materialnej  o charakterze socjalnym, to jest stypendia i zasiłki szkolne, i zgodnie z artykułem 

90m ust. 2 ustawy o systemie oświaty, Rada Gminy upoważnia Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej do prowadzenia postępowania w sprawach świadczenia pomocy materialnej o 



charakterze socjalnym. W związku z powyższym zwracam się z prośbą o podjęcie uchwały w 

sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do prowadzenia postępowania 

w sprawach z zakresu pomocy materialnej dla uczniów. Projekt uchwały był przedstawiony i 

pozytywnie zaopiniowany na Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego. Dziękuję.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć: „ Wysoka 

Rado, jest to taka sprawa porządkująca tutaj uprawnienia kierownika, który będzie mógł 

podejmować decyzję i myślę, że usprawni to działanie też w tym zakresie stypendiów socjalnych 

i innych podobnych spraw. Dlatego rozmawiając na tym, na posiedzeniu Komisji zaplanowaliśmy 

pozytywnie przedstawiony projekt, wnoszę o przyjęcie.” 

Pytań nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/391/23 w 

sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do prowadzenia postępowań w 

sprawach z zakresu pomocy materialnej dla uczniów? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:36 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:36 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:36 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:36 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:36 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:36 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:36 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:36 



12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:36 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:36 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:36 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/391/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej do prowadzenia postępowań w sprawach z zakresu pomocy materialnej dla 

uczniów. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi, a wchodzi po 14 dniach od ogłoszenia w Dzienniku 

Województwa Małopolskiego. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

Skarbnik Dorota Kierpacz: „zwracam się z prośbą o przyjęcie przedłożonego projektu zmian 

w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023. Proponowane zwiększenie zarówno po stronie 

dochodów jak i wydatków o kwotę 554.280,00 zł dotyczy:  

- w dziale 600  Transport i łączność otrzymaliśmy środki na remont drogi gminnej K420061 tj. 

ulica Nędzy-Kubińca w jej dwóch odcinkach polegający na wykonaniu przejść dla pieszych tj. w 

okolicach poczty oraz na Czajkach. Są to środki pochodzące z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg w wysokości 86.372,00 zł. Wkład własny został zabezpieczony przez nas w maju. Są to 

kolejne pozyskane przez nas środki finansowe na przedsięwzięcia mające na celu poprawę 

bezpieczeństwa pieszych na drogach, na które stawiamy duży nacisk. 

- w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem przypisaliśmy 

większe należności od podatników zarówno prawnych jak i fizycznych z tytułu podatku od 

nieruchomości na kwotę 450.000,00 zł. Pozwoli nam to zwiększyć wydatki bieżące w rozdziale 

60016 drogi publiczne gminne w kwocie 420.000,00 zł, głownie na remonty oraz zwiększyć 

dotację o 30.000,00 zł dla instytucji kultury w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego  

- zwiększenie dochodów w dziale 758 na kwotę 17.908,00 zł to środki rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej z przeznaczeniem po stronie wydatkowej na zwiększony odpis na zakładowy 

fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli w roku 2023.  Zmiany nie wpływają na wysokość 

uchwalonego deficytu. 

Zaproponowane zmiany były szeroko omawiane na Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego 

proszę więc Wysoką Radę o przyjęcie proponowanej uchwały w sprawie zmian”. 



 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć: „ Wysoka Rado 

omawialiśmy zmiany przedstawione przez Panią Skarbnik szczegółowo na posiedzeniu Komisji. 

One nie zmieniają deficytu, który pozostanie na poziomie około 9 milionów, niecałe, natomiast 

no już przekraczamy 66 milionów w wydatkach, a jednocześnie 57 przy dochodach, no 

równoważą się te wydatki z dochodami jak Pani Skarbnik przedstawiła zatem po omówieniu tych 

spraw zaopiniowaliśmy pozytywnie przedstawione zmiany jednogłośnie. Wnoszę o przyjęcie.” 

Pytań nie było.  

Prowadzący zarządził głosowanie  w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/392/23  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:40 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:39 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:39 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:39 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:39 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:39 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:39 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:39 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:39 



14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:39 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:39 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/392/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Kościelisko na rok 2023.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi, a wchodzi  w życie z dniem podjęcia i podlega 

publikacji w Dzienniku Województwa Małopolskiego. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 -

2040. 

 

Skarbnik Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni Państwo, zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą: 

1. Zmian w załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023-
2040 poprzez: 

a) określenie aktualnych kwot dochodów i wydatków w roku bieżącym, 
 

2. Zmian w wykazie wieloletnich przedsięwzięć realizowanych przez Gminę Kościelisko w latach 
2023-2040 poprzez: 
 

a) zmianę limitu środków finansowych dla zadań: 
 
- „Remont drogi gminnej K420079, Pod Blachówką, w km od 0+000,00 do km 0+090,00 w 

miejscowości Kościelisko, Gmina Kościelisko – poprawa bezpieczeństwa użytkowników dróg 

gminnych”; 

 
Nowy wykaz wieloletnich przedsięwzięć Gminy Kościelisko obejmujący limity wydatków na 

przedsięwzięcia oraz limity zobowiązań z nimi związanych na lata 2023-2040 otrzymuje 

brzmienie zgodne załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały. 

Stąd proszę Wysoką Radę o przyjęcie projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć: „Wysoka Rado, 

to niewielka zmiana. Tak jak usłyszeliśmy dotycząca generalnie jednej drogi, pomówieniu na 

posiedzeniu Komisji zaopiniowaliśmy przedstawiony projekt uchwały pozytywnie, wnoszę o 

przyjęcie.” 

Pytań nie było.  



Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr L/393/23 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 -2040? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.09.2023 09:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: sala obrad 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 11 Przeciw: 0 

Nieobecni: 4 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 28.09.2023 09:41 

2 Janusz Czernik Nieobecny ------------ 

3 Władysław Długosz Za 28.09.2023 09:41 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 28.09.2023 09:41 

5 Piotr Kopeć Za 28.09.2023 09:41 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 28.09.2023 09:41 

9 Paweł Michniak Za 28.09.2023 09:42 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:41 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 28.09.2023 09:41 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 28.09.2023 09:41 

14 Adam Tracz Za 28.09.2023 09:41 

15 Wojciech Urbaś Za 28.09.2023 09:41 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę: 

Uchwała nr L/393/23 z dnia 28 września 2023 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2023 – 2040.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  



Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi, a wchodzi  w życie z dniem podjęcia.  

 

 

 

12. Sprawy bieżące 

13. Wolne wnioski 

 

Radny Stanisław Staszel: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowna Rado, mam pytanie 

do Pana Wójta, czy będzie tam zabezpieczone przy tej drodze wojewódzkiej na ten plac, co z 

[niezrozumiałe] jest Wspólnoty? Bo widzę, że się tam woda wylewo, czy to będzie jakoś 

zabezpieczone? To jest kwestii firmy czy Wspólnoty? Dziękuję. Nie, nie, nie, tu na placu. Przed 

jeziorem łabędzim”. 

Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, jeżeli idzie o zabezpieczenie w przedmiotowym 

miejscu, koło Kowala i tam wyżej też gdzie Wspólnota Leśna gromadzi drzewo, no tutaj nie mam 

informacji, czy te ustalenia, które były prowadzone doprowadziły do jakichś końcowych 

rozwiązań w tym sensie, że no mam nadzieję, że Wspólnota Leśna stanie na wysokości zadania 

i dokona tam zabezpieczenia tutaj w sposób właściwy poprzez wykonanie albo odwodnienia 

liniowego, bo tam mówiliśmy o no kwestii założenia korytek, no albo po prostu rowu 

melioracyjnego, takiego delikatnego, który byłby w sposób ciągły utrzymywany, więc ta kwestia 

była już dyskutowana i nie raz, nie dwa i z odpowiedzialnością, tutaj od razu powiem, Wspólnoty 

Leśnej 8 Wsi, jest zabezpieczenie tego miejsca, tego terenu. Mam nadzieję, że wykorzystają tą 

sposobność, że toczy się remont drogi wojewódzkiej i można to zrobić przy przy okazji, jeżeli 

spotkam Pana Jana Piczure to zapytam o tą kwestię, ale nie mam informacji zwrotnej w tym 

zakresie na dzisiaj” 

- „Dziękuję pięknie”. 

Radny Ryszard Mądry: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, w imieniu 

mieszkańców ulicy Wojdyłówka chciałem Panu Wójtowi i wykonawcy bardzo podziękować za no 

teraz już droga na Wojdyłówce jest z prawdziwego zdarzenia, także jak mówię w imieniu 

mieszkańców bardzo serdecznie podziękować i jeszcze pytanie dotyczące górnego odcinka, 

kiedy wykonawca wejdzie z tą częścią górną do prac? 

- „Właśnie Ryszard, Ryszard dziękuję w imieniu ...” 

-  „za dolny odcinek dziękuję”. 

Wójt Gminy : „Słuchajcie zawsze jest 'ale', tak i wtedy to co było wcześniej jest mniej ważne. 

Przechodząc do odpowiedzi na pytanie, jak wiecie wykonawca, tutaj firma Stachoń tych zadań 

do realizacji ma dosyć sporo i staramy się je w ostatnio w ramach pewnego harmonogramu 

jednak poukładać, z punktu widzenia ważności robót, więc teraz po zakończeniu tych prac na 

dolnym odcinku Wojdyłówki, o których mówił Pan Radny, wykonawca przechodzi na Kierpcówkę 

i zakładam, że chcemy w przyszłym tygodniu te roboty bitumiczne zakończyć na Kierpcówce. W 

międzyczasie w przyszłym tygodniu, jeżeli wszystko dobrze pójdzie, pogoda ma na szczęście 

dalej nam służyć, wykonawca wchodzi na górny odcinek Wojdyłówki, no i tutaj, w październiku 



chcielibyśmy te roboty na tej i drodze również zakończyć i bez zbędnej zwłoki, więc dlatego 

mówię, październik sobie tutaj ostrożnie, zostawiając jakiś margines na... No na takie sytuacje 

nieprzewidziane, ale wchodzimy w tym roku na górny odcinek. Do poprawy zostanie jeszcze 

kwestia tutaj płyt pomiędzy tymi dwoma wyremontowanymi innymi odcinkami, koło pana 

Palorza, ale tutaj zakładam, że to też się wydarzy, tylko nie wiem czy w tym roku, czy już w roku 

przyszłym, ale o tym też pamiętamy.” 

- „No to Panie Wójcie, przepraszam jeszcze jak mogę to, no bo tam jest kłopot z przejazdem. 

Właśnie ludzie zgłaszają te płyty przez ciężarowe samochody zostały załamane, no i po prostu 

ludzie tam łapią miskami przejeżdżając osobowymi samochodami. Byłoby to dobrze, że w tym 

roku po prostu przed zimą, no bo będzie nawet problem z odśnieżaniem, ponieważ te płyty są 

załamane.” 

- „Wykonawca ma tę informację. Ja mu to przekazałem, że też oczekuje, że przed sezonem 

zimowym uda się przynajmniej w ten sposób to zabezpieczyć, żeby no można było w sposób 

taki bezpieczny przejechać i w sposób bezpieczny odśnieżać.” 

Radny Władysław Długosz: „Panowie Przewodniczący, szanowny Panie Wójcie, Pani Skarbnik i 

szanowni Radni, szanowni Goście. Ostatnio mamy dość często poruszany temat w związku z 

planem zagospodarowania przestrzennego i Radni z Dzianisza tu kiedyś uzgodnili, uzgodniliśmy 

wspólnie, że byśmy mogli pojechać na sesje Rady Powiatu i tam po prostu nasz problem 

przedstawić, na forum Rady I może coś to pomoże. Nie dalej jak wczoraj zadzwoniłem do Rady 

Powiatu, Pani Przewodnicząca Biura Rady, no polemizowała ze mną dość długo i mówi, że to nie 

Radni powinni tę sprawę tutaj, jakby przedstawiać, ino Radni powiatowi i podawała mi nazwiska 

i w tym mi podała jeszcze no tu Pana... Pana tu z... Radnego z Witowa. Pana Koperskiego jako 

Sekretarza również, ale potem jeszcze się jej przypomniało... jej napomknąłem, że przecież 

naszego radnego żona tam też zasiada, Mateusza Nędzy-Kubińca, piękna, wspaniała kobieta. 

Może... I mówi... No i ona mnie mówi, no to dziwię się, że Radny, jako mąż, nie przedstawił 

problemów i ona tego nie przedstawiła. Ubolewam Panie, Panie Radny, że Pan tu wysłuchuje 

takich dość poważnych problemów, a Pan nie przedstawia swojej ukochanej żonie takich 

problemów, żeby zajęła głos w interpelacjach i to skutecznie, żeby w końcu przeznaczyli 

pieniądze, jak obiecają, to niech przeznaczają pieniądze na modernizację map. Ponieważ 

wprowadzanie ludzi w błąd to jest przestępstwo. Innej... No i cóż my ustalili? Ustaliliśmy, że... 

Długo my dyskutowali na różne tematy jeszcze, no i przyznawała mi w zupełności rację, no tym 

bardziej jest w tej chwili wybory, przed wyborami tam 18 dni, to dużo spraw można załatwić. 

Prędzej niż po wyborach. No i potem mówi, że Naczelnik by może Panu pomógł. Ja mówię, Pan 

Kuchta, którego bardzo dobrze znam, podała mi numer stacjonarny, zadzwoniłem do 

szanownego Naczelnika i przedstawiłem się i mówię... mówię, że chciałem tu zająć parę chwili, 

ale on mnie przeprosił i mówi, że nie mam w tym momencie czasu, bo mam spotkanie, a niech 

Pan poda numer telefonu, Ja do Pana zadzwonię. Do dzisiejszego dnia nie odezwała... Nie 

odezwał się Pan Naczelnik, a więc to nie jest też fajne, no i nie wiem, w jaki sposób, po prostu 

tutaj dalej będziemy czynić te postępowania, bo na pewno nie ulegniemy, nie przestaniemy na 

tym, że że po prostu no... Nie ma, nie ma, nie mamy dalej pewności, czy będą te pieniądze na 

tę modernizację czy nie, a jeżeli będą to i tak 3 lata za późno. Także my jesteśmy tutaj zobligowani 

dla własnych mieszkańców, żeby przekształcić te tereny, niech budują legalnie. No, a niestety 



wszystkiego się zrobić też w nie da, ponieważ z braku pieniędzy... Jest powiedzenie "Że kupiłbym 

wieś, ino pieniążki gdzieś", nie. No i choćby był... Niejaki by był Wójt czy Rada Gminy to nic nie 

poradzi w tym temacie, a ludziom nie zawsze idzie przetłumaczyć, bo ludzie psioczą na Radnych, 

na Wójta, że nic nie robicie i tak dalej. Zresztą wiemy jakie dzisiaj jest, jakie są dzisiaj czasy, że 

demokracja niby jest, a czasem wygląda, że to nie jest demokracja ino ciemnogród. Po prostu, 

bo nie znając tematu nieraz się oskarża ludzi bezpodstawnie. Także mam... apeluje tutaj żeby 

no, no ci Radni ma ze się odezwali w końcu i byśmy pojechali na sesji, bo nie dalej jak wczoraj 

była sesji, i my byli... ja Pani mówię, że niezależnie od tego Radni chyba mają prawo w sprawach 

bieżących, czy w sprawach wolnych wniosków zająć głos. Czy tam jest jakaś dyktatura, czy co?! 

A ona mówi, że można przyjechać, no i... ale lepiej, żeby to było przez Radnych Powiatowych. 

No ja nie wiem. To tak jakby poza Giewont szedł, po prostu tam do Zakopanego, do Kościeliska. 

No i tym się chciałem z szanowną Radą i Wójtem tutaj, Przewodniczącym na czele, który się też 

troszczył o Dzianisz, nie tylko o Kościelisko, no i Radni tak samo, no po prostu podzielić żeby był 

skutek taki namacalny. No i przy tej okazji jeszcze apeluję, żeby Panie Wójcie naciskać na 

projektanta i na biuro, na Panią Agnieszkę, żeby po prostu doprowadziła w końcu do uchwalenia 

planu Kościelisko. Bo jedna... jeden pasztet by nam spadł z serca, bo to jest bardzo ważna sprawa 

i temat Kościeliska, jeżeli uchwalimy tu 7, 8, 9 lat zamknąć temat i nie robić tego na okrągło, bo 

plan zagospodarowania powinien być aktualizowany co 8 lat, co 7 lata, a nie od 94 jako nasza 

Gmina powstała, bo pamiętam to jak dziś. Także... To jest żenujące czasem. No Witów, Witów 

jest w lepszej sytuacji, bo ma mapy, ale Dzianisz jest najbiedniejszy w tej chwili. No i litości, 

wołam o litość do powiatu, może mnie ktoś słyszy ? To proszę zwrócić na to uwagę. Panie 

naczelniku, jak mnie Pan wczoraj nie wysłuchał, może to niech Pan znajdzie czasu troszkę i się 

odezwie w końcu i zrealizuje te nasze postulaty, znajdzie parę milionów, choćby 5-6 i tak dalej, 

żeby te mapy w trybie przyspieszonym zrobić jak najszybciej. Bo nasi mieszkańcy będą 

protestować, pojadą do powiatu i zablokują całą Radę. Także nie wiem czy się odbędzie nawet 

sesja. Tyle chciałem powiedzieć.No i na tym chciałem zakończyć. Bardzo dziękuję za uwagę.” 

Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Panie Władysławie. Tutaj postaram 

się odpowiedzieć na na Pana zagadnienie, chociaż w kwestii realizacji tego zadania, bo 

przypomnę, że modernizacja ewidencji gruntów i budynków jest to zadanie, które jest zlecane 

tutaj przez administrację szeroko pojętą rządową, tutaj i potem realizowane przez powiat. I tutaj 

budżet na to zadanie jest budżetem kierowanym ze środków państwowych centralnych. Więc 

powiat ma o tyle dzisiaj utrudnioną możliwość realizacji modernizacji ewidencji gruntów i 

budynków dla sołectwa Dzianisz, że nie posiada słuchajcie stosownych środków na ten cel. Ja w 

ostatnim tygodniu spotkałem się z Naczelnikom... Naczelnikiem Kuchtom i Panie Władysławie, 

podczas tego spotkania wyraźnie sygnalizowałem mu, że bardzo mi zależy na tym, żeby te środki 

były, jeżeli oczywiście się pojawią, przekierowane na sołectwo Dzianisz. Pan Starosta Piotr Bąk 

również ma tę wiedzę i myślę, że w sytuacji, kiedy Krajowy Plan Odbudowy zostanie 

odblokowany, te środki się pojawią wtedy. Naszym obowiązkiem jest, aby zadbać o to, żeby one 

zostały tutaj wydatkowane na rzecz modernizacji Dzianisza i myślę, że w tym celu... też sugeruje 

zamiast sesji, w pierwszej kolejności spotkanie, z ewentualnie, z Naczelnikiem Kuchtą i z Panem 

Starostą w wąskim gronie, ale na tym etapie, kiedy te środki już zostaną uwolnione. Na dzisiaj, i 

zarówno pan Starosta podkreślam i Pan Naczelnik Kuchta mają wiedzę, że bardzo zależy nam na 

tym, żeby tej modernizacji... dla tej modernizacji Sołectwa Dzianisz tam modernizację 



przeprowadzić. To po pierwsze. Rozmawialiśmy też o tym, bo bo to nie tylko kwestia zebrania 

wiejskiego, ale też Komisja Planu, ostatnie posiedzenie, żeby przeanalizować sytuację związaną 

z... ze zmianami punktowymi, takimi nie cierpiącymi zwłoki dla sołectwa Dzianisz i myślę, że taka 

analiza, jeszcze nie na najbliższym posiedzeniu Komisji, bo tam będziemy zajmować się 

zmianami obszarowymi dotyczącym studium, ale na kolejnym posiedzeniu z racji obszerności 

tematu będzie Państwu przedstawiona i wspólnie zastanowimy się, które zmiany w określonej, 

w ograniczonej ilości ewentualnie są możliwe do przeprowadzenia, takie oczywiste, które no nie 

miały wcześniej miejsca wskutek po prostu no jakiegoś błędu popełnionego i na ten temat 

będziemy się zastanawiać. Jeżeli idzie o miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego dla 

sołectwa Kościelisko, tutaj jesteśmy na etapie zbierania uzgodnień i opinii i zakładam, że do 2 

tygodni te opinie, uzgodnienia powinniśmy tutaj uzyskać i jeżeli wszystko dobrze pójdzie, będzie 

oczywiście potem kwestia kolejnej dyskusji publicznej, wyłożenia tutaj miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego do publicznego wglądu. Ja chciałbym, żeby w tym roku ten 

projekt uchwały został skierowany do Państwa, do Rady Gminy i żeby był głosowany. Bo nie jest 

możliwym, i to Państwa też informowałem, prowadzenie kilku postępowań tego rodzaju, które 

wymagają no mocnego zaangażowania zespołu dla poszczególnych sołectw jednocześnie. 

Musimy zamykać te tematy i sołectwo Kościelisko w najbliższych miesiącach będzie gotowe do 

uchwalenia, ale to od Państwa będzie w tym zakresie ta ostateczna decyzja zależała, my na 

pewno będziemy gotowi. Jeżeli to uda się zrealizować w tej kadencji, nic nie stoi na przeszkodzie, 

żeby w najbliższym czasie uruchomić procedurę zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

dla Witowa, tak. Tym samym tutaj kolejny proces się rozpocznie. W międzyczasie dokonać 

modernizacji ewidencji dla Dzianisza. No i wtedy ten proces dla tego sołectwa też zakończyć. 

Proszę abyście też pamiętali, że przed nami zmiana ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, która też niesie ze sobą różnego rodzaju nowe obowiązki dla samorządów. 

Mówiliśmy ostatnio o planie ogólnym, który musi powstać do końca roku 2025, więc te wszystkie 

rzeczy musimy skorelować, połączyć odpowiednio, więc nie ma co ukrywać w zakresie 

Miejscowego Planu, generalnie planowania przestrzennego sporo pracy w najbliższych 

miesiącach przed nami. Ale nikt tutaj nie ma zamiaru, słuchajcie, zwalniać procesu, Ja Pani 

Agnieszki, Panie Władysławie naciskać nie muszę, bo ona jest na tyle pracownikiem 

merytorycznym, zaangażowanym, że jest oddane tej sprawie i myślę, że ten stopień 

zaawansowania, jeżeli idzie o Miejscowy Plan, to w głównej mierze dzięki pracy jej i zespołu 

jesteśmy na tym etapie, bo proszę mi wierzyć, Plan dla Sołectwa Kościelisko, zresztą chyba macie 

tę wiedzę jako jako Radni, nie jest zadaniem łatwym i prostym do, do skoordynowania, więc 

tutaj mamy wystarczającą ilość zaangażowania i chęci do zamknięcia tego procesu i on w ciągu 

najbliższych miesięcy, no w jakimś zakresie zostanie zamknięty, bo ta decyzja będzie przez 

Państwa podjęta. Chyba wyczerpałem w tym zakresie wszystko to, co chciałem powiedzieć. 

Dziękuję bardzo.” 

 

Radny Władysław Długosz: „I chcę Wam powiedzieć, że Pan Kuchta słyszał, bo mi tu napisał, że 

po prostu się odezwie także. Czyli uprzedził Pan, Panie Władysławie jest obecny, pozdrawiamy 

Pana. Nie zrozumiałem Panie Przewodniczący. Pozdrawiamy Pana Naczelnika. Pana Naczelnika 

Pozdraw... I uśmiechamy się wszyscy do Niego. I całą Radę. I mam nadzieję, że będzie to 

skuteczne. Wszystkiego dobrego. No i tam szykujcie pieniądze. Dziękuję.” 



Radny Piotr Kopeć : „Panie Wójcie, cieszymy się, że ta inwestycja na drodze wojewódzkiej idzie 

do przodu. Te mosty wydają się już prawie gotowe pod asfaltowanie, chociaż no trzeba jeszcze 

pewnie dni. Też to, co było zgłaszane przez nas wspólnie, ta nawierzchnia, która już się zdążyła 

zniszczyć przez 5 lat w Witowie, została w części już wylana na nowo, a jeszcze w Kirach czeka, 

ale przy tej pogodzie jest szansa, że pewnie na dniach będzie to zrobione. Trzymamy się tego, 

że do tego końca października to będzie zrobione. Natomiast no te zatoczki powstały, wiemy, że 

tam jeszcze daleko, żeby wiaty urządzić, Panie Wójcie, ale też no pojawiają się zaśmiecenia na 

przykład w dolnej części, tam blisko term, ze względu na ruch duży. I tu moje pytanie, czy prośba, 

jeżeli by się dało albo co jakiś czas posprzątać te miejsca. No albo nawet założyć tymczasowo 

kosze, bo i tam w tym rejonie nie ma, no i po prostu z dnia na dzień przybywa śmieci. Przed 

zimą, kiedy trawa jest coraz mniejsza, będzie to coraz gorszy widok i gdyby można było takie 

porządkowe... Nawet jeżeli zdajemy sobie sprawę, że dopiero na wiosnę wiaty i urządzenie 

przystanka będzie miało miejsce.  

Wójt Gminy : „Jeżeli idzie o kwestie związaną z drogą wojewódzką i tutaj zaśmieceniami, które 

mają miejsce, my staramy się tutaj na bieżąco, jeżeli rzeczywiście mamy taką informację, albo 

zauważymy, że taka sytuacja ma miejsce, no uporządkować przestrzeń, bo zdajemy sobie z tego 

sprawę, że jesteśmy gminą turystyczną i to wpływa na to, jak jesteśmy postrzegani na zewnątrz 

i przez naszych mieszkańców. Nasze doświadczenie od razu Państwu powiem, tutaj 

przepracowaliśmy dobrze to i wyraźnie na przykładzie doliny Kościeliskiej i przystanku na Kirach, 

pokazuje, że w sytuacji, kiedy pojawi się kosz na śmieci koło takiego przystanku, który jest no w 

takiej strefie, czy to leśnej, mniej zamieszkałej, no powoduje no wzrost dużej ilości podrzutów 

odpadów, które pojawiają się z różnych miejsc. Później nie jesteśmy w stanie biorąc pod uwagę 

tutaj nasz... naszą ilość osób zatrudnionych tego w sposób właściwy uporządkować, więc 

staramy się w takich miejscach newralgicznych tych koszy po prostu nie umieszczać, bo z taką, a 

nie inną sytuacją mielibyśmy do czynienia. Jeżeli idzie o to, co teraz się dzieje i w przyszłości no 

mamy zamiar zatrudnić kolejną osobę do Referatu Gospodarki Komunalnej, która w jakimś 

zakresie, w tym takim, chociaż na połowę etatu zajmowałaby się porządkowaniem przestrzeni 

na naszych przystankach, utrzymaniem tutaj ich wyglądu, więc myślę, że to, ta sytuacja w 

przyszłym roku się poprawi, bo zdaję sobie z tego sprawę, że no teraz w sezonie wysokim 

zwłaszcza no nie wygląda to zwłaszcza najlepiej i to chcemy zmienić poprzez zatrudnienie 

dodatkowej, między innymi, osoby. Dziękuję pięknie.” 

 Radny Paweł Michniak: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Radni, Szanowni 

mieszkańcy. Ja tutaj się solidaryzuje ze słowami Pana Władysława Długosza na temat Planu 

Zagospodarowania Dzianisza, zrobienia tych map w wersji elektronicznej. Myślę, że tutaj Radni 

z Dzianisza w najbliższym czasie złożą petycję do Rady Gm... Rady Powiatu w tej sprawie tak, 

żeby się tutaj Radni i Starosta mogli wypowiedzieć. Zobaczymy, kto jest prawdziwym 

przyjacielem Dzianisza w Radzie Powiatu. Także napiszemy taką petycję tutaj jako Radni, nie. Tak, 

żebyśmy mogli tutaj na Komisji skarg, wniosków, petycji, pierwsze w starostwie, a później na 

sesji omówić ten temat tutaj. To jest jedna sprawa. Prośba tutaj od mieszkańców Dzianisza, tutaj 

z drogi pod Ostrysz, w ostatnim czasie tam betoniarki rozjeździły tą drogę, mieszkańcy w swoim 

zakresie nawieźli tam dużego tłucznia, takiego żwiru chyba tutaj z drogi, tej tam gdzie gaz był 

zakładany, tutaj z Dworskiej i teraz są takie kocie łby i prośba tam od mieszkańców, aby Pan Wójt 



przeznaczył tam jeszcze jakiegoś takiego żwiru, żeby wyrównać tą część tutaj poza Jaśka 

Kurtowego. Dziękuję ślicznie” 

Wójt Gminy: „Z punktu widzenia, Szanowni Państwo, tej petycji, o której mówił Pan tutaj Radny 

Paweł, pamiętajcie, że powiat na dzisiaj nie jest dysponentem środków, tak. Jeżeli idzie o kwestię 

związaną z modernizacją ewidencji gruntów i budynków, więc jeżeli będziecie tą petycję 

przygotowywali, to tutaj no sugeruje, żeby  o tym pamiętać, że tutaj Główny Geodeta Kraju, czyli 

instytucja stricte centralna, rządowa jest dysponentem tych środków i tam te pisma odnośnie 

no konieczności modernizacji też powinny być kierowane. Powiat później, z racji tutaj struktury 

realizuje to zadanie, mając na ten cel wcześniej przyznane środki. Proszę, żebyście też o tej 

kolejności pamiętali przed złożeniem stosownej petycji. Ta wiedza, powtarzam raz jeszcze, 

zarówno u Naczelnika jak i u Pana Starosty jest, Oni ją posiadają, że zależy nam na tym, żeby ten 

proces rozpocząć. Jeżeli chodzi o drogę tutaj pod Ostrysz to tutaj po sesji jeszcze proszę o 

informację: kto, do kogo ewentualnie, w które miejsce ta wanna jest potrzebna i niezbędna, 

żebyśmy no przed sezonem zimowym ten temat zamknęli. Dziękuję.” 

Radny Władysław Długosz: „Tutaj Pan Wójt dobrze zwrócił uwagę, że Powiat być może, że nie 

jest kompetentny tutaj przeznaczyć pieniądze ze swojej puli. Natomiast obowiązkiem Powiatu, 

jeżeli takie wymogi stwarza, to po prostu niech się zwraca do osób kompetentnych, jak Pan Wójt 

wspomniał, do Krajowego Geodety, niech po prostu ruszą kasą i niech przeznaczą tu pieniądze 

dla biednego Dzianisza, Witowa. Bo Kościelisko już jakoś zakończymy. I to jest podstawa i trzeba 

będzie, Paweł, skierować pismo tam i do powiatu. Ale Panie Wójcie, ile razy tu już byłem, 

prosiłem, żeby ci przedstawiciele... Teraz są bardzo aktywni, bo wiesz... wieszają się nawet po 

płotach, po drzewach, no po prostu chodzi o posłów. No ile razy my chcieli, żeby my przyszli 

tutaj, by my byli rozmawiali, bo oni po prostu są na władzy centralnej, są ciałem 

ustawodawczym, czyli mają tam wielkie możliwości, żeby nam pomóc, no na pewno większe niż 

my, czy powiat. A więc żadnego tu nie widziałem tutaj, jak w tej piosence "Żegnaj Pamelo", no i 

po prostu przykro mi, bo byłby dużo tutaj pięknych słów, i podziękowań za bardzo nie ma, nie 

bo, bo to nie ma za co, pierwsze trzeba zrobić robotę, tak jak no żeby potem dziękować, ale 

przynajmniej bylibyśmy uzgadniali z tymi quadami, z tym planem, drogami i tak dalej, mamy 

wiele tematów, żeby ci Panowie... Pani no... Paluchowa, no to już tu wiemy, że Ona nam nie 

pomoże i tak i tak, bo byłem u niej tam w sprawie Wspólnoty, to gdzie tam się ruszyć nie da. To 

absolutnie, to jest już to jest już tam po prostu takie takie polityki, że się tego nic nie da ruszyć, 

bo oni mają swoje gronu. Nie będę się już posługiwał nazwiskiem, bo są wybory. To co by im nie 

zaszkodzić w wyborach, bo tak dalej. Także bardzo, bardzo ubolewam, że powiat... Że ten tych 

posłów też tu nie było. Powiat też tutaj za bardzo nie przychodzi. Z powiatu tutaj nie przychodzą 

przedstawiciele, a powinni, Radni Powiatowi też powinni się tu jakoś raz na jakiś czas pojawić na 

sesji, usłyszę, jakie są problemy na tej naszej tu Radzie i tak dalej. Chyba się z tym Szanowni 

Państwo, Szanowni Radni i Panie Wójcie zgodzimy. Także samorząd to jest ogniwo, które po 

prostu wspólnie powinno działać i wspomagać się wszelkimi siłami, na ile to możliwe, także tak 

jak to sobie wyobrażam, ale jak w praktyce tu można zauważyć, zupełnie życie wygląda inaczej. 

Dziękuję bardzo za uwagę. Dziękuje.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „ja tak troszkę pesymistycznie, rozmawialiśmy na ten temat i 

wiemy, że powiat tatrzański nie ma tylko Gminy Kościelisko, a biorąc pod uwagę, że w gminie 



Kościelisko mamy zrobione Witów i Dzianisz, i Kościelisko, przepraszam, no wybaczcie, tak samo 

jak my mamy kolejność planu, tak samo oni będą mieli kolejność i obawiam się, że będzie to 

trudne, aby cała Gmina Kościelisko przed kolejnymi elementami gminy czy to Bukowina, czy to 

Poronin, czy to Biały Dunajec, tam też są braki, tak? Braki w tych gminach są dużo większe i 

rozmawialiśmy na ten temat. Zróbmy oczywiście, próbujmy, ale czy to będzie? Czy to się tak uda 

na na szybko zrobić od razu całe Kościelisko omijając poszczególne gminy niedokończone w 

powiecie? Nie wiem, wydaje mi się, że będzie ciężko.” 

 

Radny Władysław Długosz:” Panie Przewodniczący, Pan jest przewodniczącym Rady Gminy 

Kościelisko i Pan po prostu niech dba o naszą tutaj, naszą posiadłość Witowa, Dzianisza i 

Kościeliska. Natomiast każda, każda, każda, po prostu każda wieś niech walczy o swoje, ale my 

jesteśmy w tej Wspólnocie Powiatu, także mamy pełne prawa i uważam, że to jest zbędne po... 

tutaj przedstawiać sytuację, że powiat ma tam inne ościenne wsi i tak dalej. Ja to rozumie, ale 

kompetencje należą też do powiatu, żeby zwrócić uwagę na naszą tutaj, naszą piękną gminę i Ja 

nie mówię, żeby wszystko się tu działo w jednym kierunku, ale ale po prostu 4 lata... prawie 5 

lat już mija, jako powstała nowa Rada, teraz ostatnio. No i nie widzę takich wielkich tutaj jakby 

tutaj osiągnięć, wspomagań, chyba raczej nie mylę, także...” 

Prowadzący Artur Bukowski: „Panie Władysławie, kończymy Kościelisko, przechodzimy do 

Witowa, jeżeli chodzi o Plan, w międzyczasie robimy Dzianisz, jeżeli chodzi o mapy i 

przechodzimy do planu Dzianisza, tak. Tak był ustalone i myślę, że tej tej kolejności będziemy... 

W 20 roku Panie Przewodniczący... Panie Władysławie, no uczestniczy Pan w Komisjach Planu i 

nie może Pan chyba nikomu zarzucić, że nie robi wszystkiego, co w jego mocy, aby ten Plan został 

uchwalony. Sam Pan wiesz z czym się spotykamy, z jakim ogromem pracy, z iloma uwagami, z 

jak trudnym problemem i wie Pan o tym doskonale, że i ja liczę na to, że czy to my, czy kolejna 

Rada będzie miała, czy Rada czy oby Rada, a nie Rady, nie miały tylu problemów z Witowem i 

Dzianiszem co z Kościeliskiem. I by te plany były w rok, dwa zatwierdzane, tak by było najlepiej, 

tak byśmy chcieli. Tak, Kościelisko już jest troszkę za długo, ale sami doskonale wiemy, że nie stoi 

ta wina po naszej stronie, ogrom pracy i stąd się to wszystko bierze.” 

- „Z tym się zgadzam.” 

Radny Mieczysław Dzierzęga : „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Pani Skarbnik, Szanowni 

Radni. Chciałem akurat tu powiem szczerze, bo popieram akurat tu głos Radnych z Dzianisza i 

chciałem tu akurat powiem nie zazdroszcząc innym, ale jeżeli rzeczywiście dla innych jest 50 

milionów lekką ręką, z okazji tam rocznicy. Tu powiem szczerze, że trzeba byłoby rzeczywiście 

ruszyć i naszych rządzących, i ministrów, którzy w tej obecnie kadencji są jeszcze ministrami, 

żeby rzeczywiście pomyśleli, bo Podhale, jakby nie było, to jest początek wody. A stan taki jaki 

mamy, no po prostu, że prawie pół Podhala, może i więcej, nie jest skanalizowana, no jest to też 

trochę moim zdaniem nie do końca poważne. I mówię [niezrozumiałe] a tym bardziej znaleźli 

akurat mając już gotowe pozwolenie na budowę, żeby nie starać się i nie, żeby jak najszybciej te 

inwestycje, które już są przygotowane, ale i te które powinny być przygotowane, żeby to 

Podhale, że gdzie początek wody, żeby to było zrobione, to powiem szczerze też jest trochę nie 

do końca poważne i tutaj rzeczywiście tych rządzących i tych posłów, rzeczywiście by trzeba było 



wziąć z nimi albo spotkanie zrobić, zorganizować, żeby ruszyć tam u góry, żeby postanowili coś 

w tej materii zrobić, bo powiem szczerze, no nie do końca się mi podoba właśnie to, że na prawo, 

na lewo rzeczywiście pieniądze rozdają, a tu na te inwestycje, które są konieczne i powiem 

szczerze, one już powinny być dawno zrobione, bo mamy XXI wiek i wiadomo [niezrozumiałe] 

znacie, że jest, bo jest ciężko, ale to jest, jakby nie było, czysta woda, której mamy coraz większe 

braki jest podstawą. Dziękuję bardzo.” 

- „Masz na myśli kanalizację?” 

- „ Dziękuję.”  

Prowadzący: „Czy tutaj jest wymagana odpowiedź Wójta, czy...?” 

 

Wójt Gminy: „ Bo chyba to nie była forma zapytania. Dziękuję.” 

14. Zakończenie obrad. 

Prowadzący Artur Bukowski: „ zamykam L sesję Rady Gminy Kościelisko i w tym miejscu poproszę  

Ryszarda Mądry i Mateusza Nędza-Kubiniec o zapoznanie się z protokołem przed kolejną sesją. 

Dziękuję pięknie.” 

 

      Protokół sporządziła: Aniela Ustupska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


